

English

请输入搜索关键词

搜索

网站首页

学院概况

师资队伍

招生工作

人才培养

科学研究

党建工作

学生天地

师资队伍

教授

副教授

首页 > 师资队伍 > 教授

丁彦蕊

时间:2017-09-15 18:09:28 点击次数: 2958 来源 :



丁彦蕊

基本信息 : 女 ; 1976.12 ; 博士 ; 教授 ; 硕士生研究生导师 ; 纽约大学访问学者。

研究方向 : 计算智能与数据挖掘、生物信息学。

主要成果 : 发表论文 60 多篇 , 主持包括 2 项国家自然科学基金在内的多个项目 , 授权专利 2 项 , 软件著作权 1 项。

Yanrui Ding, female, Ph.D., is a professor and Master Advisor in the Department of Digital Media Technology, and a visiting scholar of New York University. Her research interests include computing intelligence and data mining, and bioinformatics. She has published over 60 articles. Moreover, she has presided and completed several research projects including 2 projects supported by the National Natural Science Foundation. She has also applied 2 authorized patents and 1 software copyright.

李栋宁

邓赵红



技术支持 : 信息化建设与管理中心
校内备案号 : JW备170150

地址 : 江苏省无锡市蠡湖大道1800号
邮编 : 214122
联系电话 : 0510-85327307
服务邮箱 : smxy@jiangnan.edu.cn



微信服务号



微信订阅号



e江南APP